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فرهنــگ و هنر- این روزها همه 
دیگر »کارن همایونفر« را می شناسند. نه 
اینکه او قبلا فرد شناخته شده ای نبوده، 
بلکه جادوی تلویزیون و برنامه ای نظیر 
»عصر جدید« این آهنگساز پیشکسوت 

را بیشتر محبوب کرده است.
او ۵۴ ســال سن دارد و تا به حال 
در ۳ دوره ســیمرغ بلورین موســیقی 
متن جشــنواره فیلم فجر را از آن خود 
کرده است. او همچنین پنج بار موفق به 
دریافت تندیس زرین بهترین موسیقی 
در جشــن ســینمای ایران شده است. 
کارن همایونفر برای بیش از ۱۰۰ فیلم 
سینمایی و ۵۰ سریال موسیقی ساخته 
که از جمله آنها می توان به بادیگارد، به 
وقت شام، شب واقعه، عرق سرد، سالاد 
فصل، حادثه در کندوان، همســایه ها، 
مســافر، در قلب من، روزهای زندگی 

و .... اشاره کرد. 
این هنرمند همــان طور که گفته 
شد، به واسطه حضور در جمع داوران 
برنامه تلویزیونی عصر جدید با اجرای 
احسان علیخانی بیش از پیش شناخته 
شد. او که جایگزین آریا عظیمی نژاد در 
این برنامه شــده،  توانست خیلی زود با 
شرکت کنندگان و مخاطبان عصر جدید 
ارتبــاط برقرار کند. گفت و گو با کارن 

همایونفر را در ادامه می خوانید:
آقای همایونفر، ســوالی که 
اغلب درباره شــما پرسیده می 
شــود این اســت که چطور شد 
داوری عصر جدید را پذیرفتید؟ 
بــه دلیل اینکه عصــر جدید در 
فصل های قبل نیز روی آنتن رفته 
و در بخش موسیقی داور دیگری 
داشته که اتفاقا محبوب هم بود. 
قطعا شما می دانستید که درباره 
داوری تان در حوزه موســیقی 
قضاوت می شوید. این ریسک را 

چطور پذیرفتید؟
البته من به لحاظ ســن و ســال 
قدیمی تر از دوســتان هستم. اما با آریا 
تمــاس گرفتم و با هم صحبت کردیم. 
او بــرادر کوچک من اســت و خیلی 
دوســتش دارم. یک جورهایــی بنده 

مسبب رسمی شدن آریا و هم نسلانش 
در خانه موسیقی بودم و برای همه شان 
احترام قائلم. در کل فکر می کنم عصر 

جدید نیازی به چنین تغییری داشت
به هرحال ما افرادی هستیم که دائم 
در ریسک زندگی می کنیم اما آمدن من 
جای یک داور دیگر خیلی ریسک نبود، 
فکــر می کنم مجموعــه داوری عصر 
جدید می بایست رویکرد جدیدی می 
گرفت. اینکه منی که از مصاحبه کردن 
و در کل تصویر فراری هســتم چطور 
شد که آمدم، به خاطر احسان علیخانی 
بود و اینکه او به شــدت فرد کاربلد و با 
شخصیتی در این حوزه است. تا جایی 
که کمتر از ۲۴ ساعت حضورم در عصر 
جدید قطعی شد و آمدم. بدون تصمیم 
گیری قبلی؛ وقتی با من تماس گرفت 
قراری گذاشتیم و به سرعت هم به نتیجه 

رسیدیم.
با آقــای عظیمی نــژاد به 
عنــوان داور قبلی این برنامه هم 

گفت و گو داشتید؟
بله. البته من به لحاظ ســن و سال 
قدیمی تر از دوســتان هستم. اما با آریا 
تمــاس گرفتم و با هم صحبت کردیم. 
او بــرادر کوچک من اســت و خیلی 
دوســتش دارم. یک جورهایــی بنده 
مسبب رسمی شدن آریا و هم نسلانش 
در خانه موسیقی بودم و برای همه شان 
احترام قائلم. در کل فکر می کنم عصر 

جدید نیازی به چنین تغییری داشت.
الان فکر می کنید این تغییر 
خوب اســت؟ و اتفاقــی که می 

خواستید افتاده؟
بــه نظرم این تغییر از دکور برنامه 
گرفته تا میز داوری و نحوه اجرا تغییری 
به ســمت بالا بوده اســت. اما درباره 
اســتعدادهایی که در این دوره هستند 
نمی توانم نظری بدهم چون محصول 
کار ما نیست و محصول راستی آزمایی 
است که عصر جدید انجام می دهد و ما 
باید در مرحله اول با اینها آشنا شویم و 
مرحله دوم که شروع شده راحت تریم و 

مسئولیت شان با خودمان است.
استعدادها را چطور ارزیابی 

کردید؟ با توجه به اینکه شرکت 
کنندگان اغلب افرادی هستند که 
از منطقــه های کم بضاعت تر به 
برنامه می آیند و بیشتر کسانی 
هستند که خودآموخته و یا فردی 
یک اســتعداد به شمار می روند. 
این افراد به نظر شــما ســطح 
خوبی دارند؟ ضعیف هســتند، 
متوسط به شــمار می روند و یا 

کاملا قوی هستند؟
نگاه کنید ایران یک ســرزمینی پر 
از استعداد است و شما بخش کوچکی 
از آن را در صحنه عصر جدید می بینید 
ما استعدادهای عجیبی داریم که طبیعتا 
نمی شود همه مسئولیتش را گردن یک 

برنامــه انداخــت. برنامه ای که 

بخش عمده نمایشی دارد و در بخشی 
هم به استعدادها می پردازد.

در نگاه سطحی هم دیدیم در دوره 
های پیش استعدادها چشم گیر تر بودند 
یا شاید ســطح توقع مردم کمتر بود یا 
شــکل داوری به صورتی بود که نتیجه 
خوبش را در دوره های قبلی دیدیم اما 
این دوره هرچقدر جلوتر رفتیم کم کم 

مردم به چهره های پشــت میز عادت 
کردند. بنابراین باید به برنامه زمان داد. 
اما درباره مسئله استعداد، استعداد یک 
معیاری دارد، داوری که آنجا نشسته با 

توجه به دانش، سواد،تجربه، جهان بینی 
و نگاه هنری و اســتاد دانشگاهی اش 
یک معیاری را برایش می سازد که به آن 
می گویند زیبایی شناسی میز یا زیبایی 
شناسی داور که متاسفانه در عامه به آن 
می گویند سلیقه. درحالیکه کاملا اشتباه 
است و ما کت و شلوار انتخاب نمی کنیم 
بلکه برای یک استعداد، پارامترهایی در 

ذهنمان داریم و قضاوتش می کنیم. بر 
اساس آن معیارها هم تصمیم می گیریم. 
حال برخی مواقع خیلی سخت می شود 
و برخی اوقات نه خیلی ساده می شود 
یک اســتعداد را تشخیص داد. البته 
در همان میز داوری تفکرهای 
مختلفــی هســت و این 
طبیعی اســت بنابراین 
ممکن است از بیرون 
یک مقدار اغتشاش به 
نظر بیاید اما در نهایت 
یک تصمیــم جمعی 
گرفته می شــود و همان 

اعلام می شود.
چقدر احساسات در 

داوری شما نقش دارد؟

اول کار خیلــی ســعی کــردم 
احساســات را بروز ندهم جز یکی دو 
مورد که واقعا احساســات ناب و حتی 
بالاتر از استاندارد بود را نمی شد بروز 

ندهم و احساساتی نشوم.
می شــود بگویید کدام اجرا 

بود؟
اجازه بدهید نگویم مردم خودشان 

متوجه شدند.
مثل گروهی که زنگ طلایی 

دادید؟
طبیعتا وقتــی زنگ طلایی من را 
می گیرند، فکر می کنم من تنها داوری 
هســتم که پای زنگ طلایــی ام تا الان 
ایستادم. درست است که داور هستم اما 
طبیعی است که برخی مواقع احساساتی 
هم بشــوم و داور فوتبال که نیستم که 
دقیقه نود بخواهم پنالتی بگیرم یا نگیرم. 
در کنار داور بودن، انســان هم هستیم و 
احساسات داریم و وقتی فردی زیبا می 
خواند اشک در چشمم جمع می شود. 
اما سعی می کنم احساساتم را در داوری 

دخیل نکنم.
خیلی برایتان کار ســختی 

است؟
بله بسیار کار سختی است. قضاوت 
کار ســختی است و وقتی قضاوت می 
کنید قضاوت هم می شــوید. آنچه در 
صفحه عصر جدید می بینم را دنبال می 
کنم اما در صفحه خودم به خاطر اینکه 
از درگیری بین افرادی که من را دوست 
دارنــد و افرادی که عبوری از صفحه ام 
رد می شــوند جلوگیری کنم و آرامش 
صفحه از بین نرود. ادای سلبریتی های 
عجیب را درنمی آورم که بخواهم با باز 
گذاشتن کامنت ها دامن به اغتشاش ها 
بزنم، کامنت هایم را بستم. معتقدم اگر 
باز می گذاشتم دنبال کننده بیشتری هم 
داشتم اما کوچه من کوچه ساکتی است 
و دوســت ندارم در ایــن کوچه دعوا 
شــود. برخلاف برخی ها که حاضرند 
هر کاری کنند تا در کوچه شــان دعوا 

راه بیفتد. 
البته برخــی چهره ها برای 
بــالا رفتن دنبال کنندگانشــان 

دست به چنین کارهایی می زنند.
بله. اما من نیازی نــدارم. نه قرار 
است اینفلوئنسر شــوم و نه تبلیغاتی 
انجام دهم. مردم مخاطب من هستند که 
ســی و خرده ای سال است با موسیقی 
من زندگی کردند. مادری که با موسیقی 
من بزرگ شــده و حــالا فرزندش هم 
موسیقی من را گوش می دهد و همین 
برای من خیلی لذت بخش است. منتهی 
من خیلی اهل به هر قیمتی دیده شــدن 
نیستم و در این سالها هم اینطور نبودم و 
دلیلی ندارد شــهر را شلوغ کنیم تا دیده 
شویم. برخی دوستان چنین کاری می 
کنند آنهم در شــرایطی که آدم ها خیلی 
بایــد مراقب رفتارشــان باشــند تا به 
خشونت اجتماعی پنهانی که در صفحه 
های مجازی زیاد اســت دامن نزنند، یا 
حداقل افــراد معروف باید جلوی این 
موج را بگیرند. منتهی برخی ها نه تنها 
جلویش را نمی گیرند بلکه سوارش می 
شوند و این حرکتی نیست که فردی مثل 

من آن را بپسندد.
بین کارهایی که ســاختید 
کدام را از همه بیشــتر دوســت 

دارید؟
معمــولا آدم آخرین کارهایش را 
بیشتر دوست دارد چون پخته تر شده و 
به زبان حال کنونی اش نزدیک تر است. 
ســالها است ســعی کردم تا جایی که 
زندگی و معیشتم اجازه می دهد کار بی 
ربط قبول نکنم و خوشبختانه موسیقی 
هایی که در این سالهای اخیر کار کردم 
ماندگار شــده اســت و مردم دوستش 

داشته و با آن ارتباط برقرار کرده اند. 
مهم نیســت که شــما آهنگساز 
عجیب و غریبی در سطح جهانی باشید 
که دیده شــوید، همیــن که یک فردی 

عاشق می شود و به موسیقی شما رجوع 
می کند و فردی غمگین است به موسیقی 
شما رجوع می کند و یا خوشحال است 
و موسیقی شما را گوش می دهد یا وقتی 
در خیابان فردی موسیقی تو را گوش می 
دهد و ترانه ات را می خواند و نمی داند 
صاحب اثر کنارش ایستاده است، همین 
از جمله لذت های ما است. بقیه اش که 
جایزه و دوربین و این چیزها اســت که 
من را اشــباع نمی کند اما وقتی می بینم 
جوانی با موسیقی من ارتباط برقرار می 
کند یا مــادری لالایی من را می خواند 

برایم لذت بخش است. 
مردم سالها نام من را در تیتراژهای 
مختلف سریال های تلویزیونی و فیلم 
های سینمایی دیدند اما الان وقتی من را 
می بینند احترام می گذارند و ابراز علاقه 
می کنند، امیدوارم بیشــتر نشود چون 
هنرمند را آزار می دهد. اصولا هنرمندان 
آرامش ندارند و خیلی ســخت است 
یــک هنرمند بخواهد همه این موارد را 

کنترل کند. 
یعنی هم مــدام به خلاقیت فکر 
کند و مدام مثل یک آتشفشان جوشان 
تولید کند و هم بخواهد زندگی شخصی 
خودش را با زندگی مجازی که برایش 
ســاختند وفق دهد کار سختی در پیش 
دارد و وظیفه هنرمند این نیســت. ما در 
کشورمان هنرمند زیاد داریم اما هنربان 
کــم داریم که از هنرمند دفاع کند. قرار 
نیســت ما همدیگر را نابود کنیم چون 
امشــب فردی ستاره است و فردا دیگر 
ستاره نیست و به همین سرعت آدم ها 
می آیند و می روند و از حافظه یک ملت 
هم پاک می شــوند. بنابراین بهتر است 
که آدم تواضع را همیشه برای خودش 

نگه دارد.

کارن همایونفر  :

داور فوتبال نیستم که دقیقه ۹۰ 
بخواهم پنالتی بگیرم یا نگیرم

داور برنامه تلویزیونی »عصر جدید« گفت: اول کار خیلی سعی کردم احساسات را بروز ندهم جز یکی دو مورد
 که واقعا احساسات ناب و حتی بالاتر از استاندارد بود را نمی شد بروز ندهم و احساساتی نشوم.

»زالاوا« ترسناک نیست
فرهنگ و هنر- ســمیرا برادری 
تهیه کننــده فیلم ســینمایی »زالاوا« به 
کارگردانی ارسلان امیری بیان کرد که 
این فیلم به انــدازه زندگی امروزی ما 

ترسناک نیست.
ســمیرا برادری تهیه کننده فیلم 
سینمایی »زالاوا« به کارگردانی ارسلان 
امیری که در حال حاضر در حال اکران 
اســت، درباره رضایــت از فروش و 
اکــران این فیلم به خبرنگار مهر گفت: 
در اینجا این ســوال مطرح اســت که 
فروش فیلم یا دیده شــدن آن؟ تا اینجا 
از فروش فیلم راضی هستم اما از دیده 
شــدن آن نه. چرا که اصل بر دیده شدن 
است و با توجه به اینکه پرفروش ترین 
فیلم این سینما مخاطب یک درصدی 
دارد تا دیده شــدن راه زیادی در پیش 
داریم. خوشبختانه »زالاوا« رضایت ۹۰ 
درصدی مخاطــب را به همراه دارد و 
همین باعث می شــود برای دیده شدن 

به خودش تکیه کند.
وی با اشــاره به اکران چند فیلم 
ســینمایی در یک باز زمانی اظهار کرد: 
فیلم های خوبی به یکباره اکران شدند 
اما معتقدم تعداد فیلم های خوب بیشتر 
مسیر ســینما رفتن را باز می کند حتی 
کنســرت و تئاتر خوب هم بر ســینما 
رفتن مردم مؤثر هســتند. آن چیزی که 
سدی محکم است گرانی بلیت، حمل 

و نقل و فشــار اجتماعی است. در عین 
حال در چنین شــرایطی ساختار اکران 
برای چنین فیلم هایی درست طراحی 
نشــده است چرا که مردم به فیلم هایی 
که از ظواهر گیشه بهره کمتری دارند به 
مرور استقبال می کنند و دهان به دهان 
تبلیغــش می کنند، ایــن روند نیازمند 
ســاختاری متفاوت از اکران فیلم های 

دیگر است.
ایــن تهیه کننده دربــاره ضعف 
تبلیغــات این فیلم در تلویزیون گفت: 
شــما تلویزیون می بینیــد؟ چون من 
نمی بینم پرسیدم! آیا تبلیغات فیلم ها را 
نشان می دهد؟ امکانات تبلیغی اگر به 
آثــار فرهنگی تعلق می گیرد باید برای 
همه یکسان باشــد. به چه حقی تمام 
امکانــات تبلیغی را تنهــا به یک فیلم 
می دهند!؟ از بیت المال حاتم بخشــی 
می کنند و پاسخگو هم نیستند! متأسفانه 
ما به جایی رســیدیم که مدیر سینمایی 
فیلمی را اکران نمی کند چون خوشش 
نمی آید یــا آن را مناســب نمی داند. 
این رویکرد نهایتاً و به شــکل افراطی 
نتیجه ای دارد که همه مان آن را دیده ایم! 
تلویزیون می خواهد همان بلایی را که 
سر خودش آورد، حالا سر سینما بیاورد. 
یادمان نرود رسانه ای که مخاطب ندارد 

رسانه نیست.
برادری دربــاره اینکه آیا »زالاوا« 

می تواند رجعتی به ســینمای ترسناک 
باشــد یا نه، مطرح کرد: »زالاوا« بیش 
از آنکه فیلم ترسناک با محوریت جن 
باشد فیلمی است با محوریت خرافات. 
با این حال این فیلم از شــرایط زندگی 
امروز مردم ترســناک تر نیست. گرچه 
در فیلم لحظات دلهره آوری وجود دارد 
اما به شــخصه »زالاوا« را فیلم ترسناک 
نمی دانــم.  در واقع درامی دلهره آور با 
مایه های فیلم ترسناک است. با این حال 
قطعاً مساله خرافات و تأثیر آن در زندگی 
انسان ها دغدغه فیلمنامه نویسان از ابتدا 
بوده است. وی در پایان درباره استفاده 
از ظرفیت های بومی در این فیلم عنوان 
کرد: ما کشــوری هستیم با گستردگی 
زبان ها، نژادها، دین ها و گویش ها مانند 
شاخه هایی از یک درخت تنومند. این 

حق مردمان مناطق مختلف اســت که 
فیلم هایی با زبان خود ببینند. آیدا پناهنده 
و ارسلان امیری هم مثل خیلی از ماها 
ریشه های فرهنگی خودشان را دارند 
و از آن در آثارشــان کمک می گیرند. 
فکر می کنــم احترام به قومیت ها فقط 
نگفتن جوک قومیتی نیست بلکه تولید 
آثاری است با استفاده از جذابیت های 
متنوع فرهنگی اقوام مختلف ایرانی که 
مخاطب جهانی را هم در بربگیرد و به 
گردش مالی سینمای ایران کمک کند. 
این تجربــه در »زالاوا« بعد از اکران در 
۳۶ کشــور و استقبال از سمت جوانان 
برای ما حاصل شده است، چرا که فیلم 
به عنوان فیلم ژانر در فستیوال های ژانر 
مهمی موفق به حضور و کسب جایزه 

شد.

فرهنــگ و هنر- لیلا حاتمی به 
عنوان یکی از داوران بخش مســابقه 
اصلــی هفتــاد و نهمین جشــنواره 

بین المللی ونیز انتخاب شد.
هفتاد و نهمین جشنواره فیلم ونیز 
فهرســت داوران بخش اصلی مسابقه 
بین الملــل خود را اعــلام کرد و لیلا 
حاتمی بازیگــر ایرانی در کنار چهره 

های سرشناسی فیلم های قدیمی ترین 
جشنواره ســینمایی جهان را داوری 

می کند.
امســال »جولین مــور« بازیگر 
آمریکایی ریاست هیات داوران بخش 
مسابقه بین الملل جشواره فیلم ونیز را 
بر عهــده دارد و در کنار لیلا حاتمی، 
»کازوئو ایشــی گورو« نویسنده برنده 

نوبــل ادبیات ژاپنــی، »ماریانو کان« 
)کارگردان، فیلمنامه نویس و تهیه کننده 
آرژانتینی(، »لئوناردو دی کاســتانزو« 
)کارگردان و فیلمنامه نویس ایتالیایی( 
»آدری دیوان« )کارگردان فرانسوی(   
و »رودریگو سوروگوین« )کارگردان، 
فیلمنامه نویس و تهیه کننده اسپانیایی( 
دیگر اعضای هیات داوران را تشکیل 

می دهند.
هیئــت داوران جشــنواره ونیز 
مسئولیت انتخاب شیر طلایی بهترین 
فیلــم، شــیر نقره ای )جایــزه بزرگ 
هیات داوران(، شــیر نقره ای )بهترین 
کارگردانــی(، جام ولپی برای بهترین 
بازیگر زن و بهترین بازیگر مرد، جایزه 
هیات داوران، جایزه بهترین فیلمنامه، 

جایزه »مارچلو ماســترویانی« برای 
بهترین بازیگر نوظهور جشنواره را بر 

عهده دارند.
لیلا حاتمی پیش از این در ســال 
۲۰۱۴ یکــی از داوران بخش رقابتی 
اصلی جشنواره فیلم کن بود و جایزه 
خرس نقره ای بهترین بازیگر جشنواره 
برلیــن )جدایــی( و جایــزه بهترین 

بازیگر زن جشــنواره فیلم کارلووی 
 واری )پلــه آخر( را نیــز در کارنامه 

دارد.
هفتاد و نهمین جشــنواره فیلم 
ونیز، قدیمی ترین جشنواره سینمایی 
جهــان، از تاریخ ۳۱ آگوســت تا ۱۰ 
ســپتامبر )۹ تا ۱۹ شهریور( در ایتالیا 

برگزار می شود.

لیلا حاتمی داور جشنواره ونیز شد

مهم نیســت که شــما آهنگســاز عجیب و غریبی در سطح جهانی باشــید که دیده شوید، 
همین که یک فردی عاشــق می شــود و به موســیقی شــما رجوع می کند و فردی غمگین 
اســت به موســیقی شــما رجوع می کند و یا خوشــحال است و موسیقی شــما را گوش 
مــی دهــد یا وقتــی در خیابان فردی موســیقی تــو را گوش مــی دهد و ترانــه ات را می 
خوانــد و نمی داند صاحب اثر کنارش ایســتاده اســت، همین از جمله لذت های ما اســت.
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شــهرداری بندرعباس در نظر دارد تجدید فراخوان عمومی یک مرحله ای خرید 
مگنت سپراتور و دو دستگاه همزن پشت تراکتوری 

به شماره 2001004916000025را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
برگزار نماید.

کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشایی 
 پاکت ها از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( به آدرس

 www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شــرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در ســامانه، نســبت 
به ثبــت نــام و دریافت گواهــی امضــای الکترونیکی )به صــورت برخط( 
 بــرای کلیه صاحبــان امضای مجــاز و مهر ســازمانی اقــدام لازم را به عمل

 آورند.

مواعد زمانی:
- تاریخ انتشار فراخوان:1401/04/26 ساعت 12:00

- مهلت دریافت اسناد فراخوان:1401/05/01 ساعت 19:00
- مهلت ارسال پیشنهادات:1401/05/11 ساعت 19:00

- زمان بازگشایی پاکت ها: 1401/05/12 ساعت 10:00
این آگهی برابر آئین نامه معاملات جدید شهرداری تهران تسری به مراکز استانها 

صرفاً یک نوبت منتشر می گردد.
نوع و مبلغ تضمین شــرکت در فرایند ارجــاع کار: ضمانت نامه بانکی یا فیش 

واریزی به مبلغ 500/000/000 ریال
 اطلاعــات تماس و آدرس دســتگاه : شــهرداری بندرعباس بــه آدرس بلوار 

امام خمینی )ره( شماره 09120884112

تجدید مناقصه عمومی یک مرحله ای

شناسه : 1349176مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری بندرعباس


